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COMISSIO D'ORDENANCES

Barcelona, a trenta d' abril de mil noucents vuitanta-un

I

I i
En el Saló del Consolat de Mar de la Casa de la Ciutat es reuneix

la Comissió informativa d'Ordenances i Reglaments sota la p r e s id en

cia del Tinent d'Alcalde Sr. Pasqual MAR-A..GALL l MIRA. Assistei

xen els" Consellers Vocals de la Comissió, Srs. Josep Ignasi THIÓ

l DE POL; Albert SERRATOSA l PALET; Jordi VALLVERDÚ I GI

MENO; Pau E. CERNUDA I BARRIOS; Santiago SANCHEZ l PRADELL;

Guillem SANCHEZ l JULIACHS; i Frederic RAHOLA I AGUA.DÉ; així

,.

....

com els Consellers no Vocals Srs. Josep Ma. Pujadas i Porta; Seba�
tiá Millans i Ro s i ch , Francesc Borrell i Mas; Josep Serra i Martí;
Francesca Ma.sgoret i Llardent; Jacint Humet i Palet; Josep Ma. Co

malrena de Sobregrau i Gal i Enr-ic Truñó i Lagares; també estan

presents el Cap del Gabinet de Programació Sr. Miquel Botella i P�

hissa; la Coordinadora de Serveis Socials S'ra , Rosa Doménech i Fa

rré; el Coordinador de l'mea de Transports i Circulació Ferran A'r am "

buro i Campoy i el Cap del Departament. dO'r ganí tz a c io i Mètodes ST.

Manuel Palomar i Llovet. Ha excusat la seva as sistència el Conseller

Sr. Francesc Blanch i Terrades. Actua de Se c r e ta r i , per del e g a c io

del Secretari General, el Cap del Departament d'Assistència Tècnica

Ramón Ma. Monguió i Tarragó.

En primer lloc, s'aprova l'acta de la--_-reunió del dia 9 d e l corrent mes,

amb la s a lve ta t que en ella .. i en relació a la Normativa s o b r e la ven

da ambulant, el Sr. Vallverdt;, en la passada reunió va mostrar-se

conforme que no s
' exig-is als peticionaris de llicències el certificat

de penals, tal com consta en la redacció de la Norma Cuarta, apro

vada per la Comissió, en la que s'ha suprimit dita exigència�

Seguidament es pa s s a a l'estudi del primer assumpte de l'ordre del



. relatiu a dos documents del GTP:. (1) el projecte de criteris so

dla,

bre la reorganització de l'Administració municipal execut iv a, i (2) la

proposta o calendari d'aplicacions immediates. El Sr. Pre.sident mani

festa que es tracta d'acceptar o, en el seu ca s ,
esmenar els criteris

�enerals que r e s uIt e n expressats, i de debatre el calendari d'aplica-
o

cions. Exposa que d'acord amb el que s'havia acordat va reunir-se

la ponència d'Organització i que en dita reunió es va exposar fona

mentaln1.ent el calendari i contingut de la r e o r ganí tz a.cdo d e.s serveis

centrals, que són els que d' una manera m� s clara poden incidir en

la modificació de l' o:: ganigrama de l' A drn irri s t.r a c io municipal. Que

'dit"s serveis centrals, en general, només pr odue ix e n resultats int e rn s,

és a dir per a l'Ajuntament; i que per tant no poden indentiiicarse

com Arees de serveis finals, o bé l' a.ctivitat d' algun.s d' ells com pe r

exemple Tallers Murrí c ipaLs quasi. es limita solament a l'AIea d'Obres

Publ.ique s , gel que, malgrat ésser un servei central podria integrar-se

en. aqu eLl.a Area;: també' el S'e.nv e í de I Pla. de la Ciutat que,
. ,

,.
.

Sl oe· t e re

'lació amb el publ í,c , i produeix informació per Urbanisme i Hisenda,

reb i:níormació de ca rà cte r urba.ní s tí c exclusivament, pel que tal vega

da podria. formar par� de l'Area corresponent.

.Els serveis èentrals a íxí' identificats, distribuits en set grups (Serveis

'T"
•

. ecnlCS, Informació, Co�unicació i 'Do currientac.io , Personal, Serveis

Econòmics, Serveis jur Ïd ic s i ,GTP) haurien d'ubicarse fora de les

àrees de s e r-v ei final, amb l' exc ep c
í

o d'Hisenda. Els serveis centrals

actualment dispersos per les àrees, aix{ com els inclosos dins l'àrea

de funcions generals, s
t ha.u r i en d'agrupar, en aquests set' Oepartaments,

desconcentrant simultàniament al màxim les seves funcions. S'exposa el

paper dels Cossos Na c ío na.Ls , amb funcions regulades per la Llei que

podrien deslligar-se de les d'admüüstració, les quals podrien estar

a càrrec de persones amb facultats gerencials r e s po n s abl e s de la ges

tió dels serveis centrals agrupats davant dels òrgans polÚics.

El Sr; Serratosa entén que dels documents estudiats deurien eliminar

se les propostes que no són veritables criteris de refo nua sinó propo�



tes de simples millores. Que apart d'això deurien identificar-se aque

lles actuacions que obstaculitzen l' agilitat dels proces so s; i opina que,

sense dotar als serveis dels elements personal i materials necessaris,

no podran resoldre' s els problemes; i que tot això �s rn e s important

que la reforma i la problemàtica dels serveis centrals.

El Sr. President estima que �s' urgent que la Comissió informi sobre

(1) si � s convenient portar al Consell Plenari la p r o p o sta d' aplicacions
immediates, inclosa la dels serveis centrals, i en tot 'cas decidir si

poden realitzar- se en les dates que es fixen en el document corresp.2,

nent, i '(2) si es' poden portar al Consell Plenari els 'criteris d'orga
nització que s

'

expres sen en el primer document per tal que la Co rni s

'sió Per�anent pugui aplicar-los ajustant-se a ells quan tingui que

adoptar algun acord de tipus or ganitzatiu, rrio tu pel qual creu convenient

la seva aprovació pel Plenari •.

Referent" a la part del p r írn e r- docum.ent qtle fa referència als Regidors
i Coordinadors, el Sr; Borrell entén que és incompatible que els C00E.
dinadors tinguin funcions de comandament i al mateix temps d+a s s e s o r a

ment del Regidor. Estima ta rnbe que els defectes de funcionament de

l'Administració municipal no són deguts a la seva estructura i que abans

d'adoptar criteris de reorganització, deuria consultar-se als Caps' de

les Unitats i clarificar la relació entre Regidors i Delegats o Coordina

dors.

El Sr. Vallverdú estima que el que demana el Sr. Borrell es el que

va determinar- se en el Decret de 1 de juny de' 1979.

El Sr. Thió entén que amb la presència de Regidors dA'r e a en la Co

missio Permanent, es torna a la mateixa situació anterior en la que

els Delegats de Servei formaven part de dita Comis sió, amb el que

s'obstaculitza la crítica de la gestió de les Arees per part de la Per-

manent.

2.



El Sr. President observa que els temes que fan referència al

paper dels_Regidors i l'organigrama politi� s.'han de debatre més

endevant a la llum dels projectes legislatius en curs i de la re

visió de la Carta Municipal..

El Sr. President en teri que els Consellers' que tenen objeccions
-

al document d' aplicacions, deurie; concretar -les; i que corrvi.ndr Ïa

que en la pròxima reunió del Consell Plenari. s'aprovessin �ls er_'!:

teris de r eo r g ani tz a c io que són objecte del primer dels documents

presentats. Referent a le s propo st e s dapl
í

ca c
í

c inmmediata deurien

presentar-se esmenes escrites que podrien discutir-se en una pro

'pera reunió, en la linea de la proposta del Sr •. Serratosa.

S'accepta que el. document relatiu a criteris de reorganització qu!:_

di informat. favorablement per la seva p re s e nta cí o al Consell Ple

nari amb les esmenes presentades pel Sr". Serratosa. referents a

la denorn.ina c'í c de les àrees administratives i tècnica-administra

tives, i la modificació de llapartat Z.an d e la Mesura la. de. les

referents a les estructures orgàniques (pàg �
14 del. Document de

Criteris de r eo r gan.itz a c íc}; .

Seguidament i pel que afecta al Re.glament funcional dels Hospitals

muni c ípa l s, el Sr. President maÏüfesta que deurà informar-se en

una altra reunió, car el nou Coordinador d'Hospitals te el prop�

sit d' introduir esmenes que no te suficientment. estudiades, pel

que s'acorda que aquest assumpte quedi sobre la taula•.

Quant' a la Plantilla de J'981, �1tim assumpte de l'ordre del dia,

el Sr. President explica que la proposta d'augment de llocs de

treball te caràcter global, sotmesa per altra part a altres .criteris
Com és el del cost, pel que deurà escoltar-se l 'A'r ea d'Hisenda; i

que en quant a la distribució de func í

ona r i s Inue r và r ee s , deuria



tractar- se la qüestió entre el Coordinador de Règim Interior i les

Arees afectades.

.
""

Sense altres assumptes de que tractar, s'aixeca la r-eunro ,

AL,

V i P

EL PRESIDENT DE LA

COMISSI6,
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COMISSIO DE PRESSUPOSTOS I P�GULACIO

D'EXACCIONS

Reunió del dia 9 de març de 1981

Núm. 11/1981
L106: Saló del Consolat de Mar

Comen2a� a 2 quarts de 12

Acaba: a les dues de la tarda

CONCORREN: El regidor de l'Area d'Hisenda, senyor Josep
Bu�NO i ESCALERO, en funcions de president, els Regidors vo

cals, senyors 'PONSETI, HUMET i. BL}\NCH i el cap de Departament,

senyor PARCERISA J AlJ1:IA, qui actúa com. a ·Secretè.ri I per dele

gació de la Secretaria general.

ASSISTEIXEN també: el Tinent d'Alcalde, senyor AB�, els

Regidors, senyora lvIASGOP.ET i senyors BONILLA, BORRELL, Cm,'lAL

RENA, M.ARTINEZ FRAILE, RAHOL ..n.., SF.NCHEZ PRADELL, SERRA MARTI,

SERRATOSA, THIO, TRm�O, VALLVERDU i VIDAL, els Delegats de -

Serveis, senyora COSTA i senyors ANGELET, BllB i KlffiTI, els -

Coordinadors de Serveis, senyora DOMENECH i senyor F.Rfl.j\¡IBURO,
l' Interventor de Fons senyor PAGONABARRAGA i el Cap del Ga

binet Tècnic, senyor BOTELLA.

S'aprova l'Acta de la Reunió anterior

Encetada la reunió, el senyor BOTELLfl. fa, amb caràcter

previ, l'anàlisi, àrea per àrea i el comentari subsegüent,

amb nombroses intervencions'i peticions d'aclarihle�ts , del

do curae n t que, referent a 1 'Estat d' execució del Programa

d'Actuació de 1980 ha estat distribuït.



D'una manera específica és estudiat el pr�blema que planteja

l'exhauriment de recursos de les partides destina.des a finançar

les obres públiques d'interés de Districte, amb relació a les =

quals el senyor VIDAL manifesta que no es pot ajornar més llur

execució.

Després d'examinades l�s diferents alternatives possibles

la Comissió estima que és la més adient la que consisteix en exe

cutar amb tota urgència les al.ludides obres, prèvia la confor

mitat que donen les Arees concernides, i per un import global de

l'ordre dels 250 milions amb càrrec a laprevisió per a Inver

sions de Lliure disposició dels Districtes, a la que serà retor

nada aquella quantitat una vegada realitzat el crèdit en ·dòlars

que finança el PEl i assolit l'escreix que es preveu degut a la

relaci6 de valor entre aquella divisa i la pes�eta�

El senyor Vl\LLVERDU, davant de la manca de corie
í

xemen t- exac

te i puntual de molts pro j ectes .en conc ret, demana que la Inter

venció municipal faciliti aquesta informació amb relació a tots

els projectes individuals i que consti en Acta la seva petició"

Després de nombroses intervencions i de peticions d'aclari

ments pels responsables de les respectives Arees i de manffestar

el senyor BOTELLA que el nivell d'acompliment promig de fet, i

al marge de les xifres comptables, es pot estimar en un 7S per

100, la Comissi6 dóna el seu informe favorable a l'Estat d'exe

cució del Programa de 1980.

-

Tot seguit, el senyor BOTELLA proceaelX a glossar el docu

ment que sobre proposta de transferències entre determinades pa�

tides del PEl de 1-980 que nodreixen ·el Programa d'Actuació de -

1980, i que impliquen per tant la seva modificació,ha estat dis

tribuït.

El senyor Interventor fa avinent que, quan les modificacions

de les previsions del Programa' experimenten altes i baixes d'im

port que es compensen i que per tant no repercuteixen so



bre el global de partides determinades, no hi ha necessi

tat de transferència. Aquesta es produeix quan la suma al
gebraica d'aquelles modificacions altera l'esmentat import

global de la partida finançadora. En aquest. cas, la compen
sació es realitza entre dues partides diferents, i cal fer

una transferència entre ambdues, transferència que en tot

cas és interna a les àrees i no altera llur equilibri res

pectiu.

El senyor BOTELLA especifica i comenta detalladament

els canvis introduïts i atèn especialment les peticions

d'aclariment dels responsables de les àrees afectades, i)
aixe fet, la Comissió INFOPJllA FAVOP,JU3LEMENT la proposta de

modificacions del Programa d'Actuació de 1980 i la modifi

cació correlativa de crèdits del Pressupost extraordinari

d�Inversions que el finança.

Essent l'hora expressada en la capçalera, la PRESIDEN

C�A aixeca la reunió.

-3-



ccnrssró DE PRESSUPOSTOS l REGULACI6

D'EXACCIONS

Reunió del dia 9 d'abril de 1981

Núm. III /1981
Ordre del dia: Únic. Estat actual dels estu

dis sobre les Ordenances fiscals. Pla de tre

ball per a la formació del projecte de les -

de 1982: analisi de problemes i suggeriments.

Comença: a 2 quarts de sis de la tarda

Acaba: a 2 quarts de vuit

CONCORREN: El tinent d'Alcalde de l'Area d'Hi�

.senda , senyor Antoni C,OI1AS I BALDELLOU, com a President

que s'incorpora a la'sessió una vegada començada., des

prés de la lectura i aprovaci6 de 1�Acta de la sessi6

anterior; el Conseller Guillem SANCHEZ i JULIACHS, que

actua de president fins a la incorporaci6 del senyor -

Comas, els regido�s vcca.Ls , sE?I?:Y��s PONSETI, HUI1ET,
BUEl�O i BIJU�CH i el cap lletrat senyor BUSQUETS i CUE

VAS, qui actua com a secretari, per delegació de la

Secretar�general.

(\
\ \

\�\
I\.
I

ASSISTEIXEN també: els Regidors senyors SANCHEZ

I PRADELL i �ERRA I MARTI, els Delegats de serveis, se

nyors ANGELET, BAS i CASTELLTORT, el Coordinador senyor

MATA 1 l'Interventor de Fons, senyor PAGOUABAP..RAGA.

S'aprova l'Acta de la reunió proppassada amb el

suggeriment del Regidor senyor HUI1ET de que en el suc-

cessiu s'inclogui en l'encapçalament l'ordre del dia



-,

-;

de la sessió."

Encetada la reunió, el senyor BUElfO, fà amb -

caràcter previ un resum dels tràmits seguits fins a

la data, envers a la preparació dels treballs per a

la modificació de .les Ordenances Fiscals per a l'exe�
cici de 1982 i successius. Fà avinent a la Comissió

que es van demanar suggeriments i propostes a tots -

els Consells municipals de Districte, a totes les .;

Arees i a les Unitats i dependències que directa o

indirectament intervenen en la gestió dels recursos

municipals, havent-se rebut contestació dels Consells

de Districte IV i XI i de la majoria de les ...trees i
dependències interessades. Informa que l'objecte d'a

questa reunió es 'donar compte de les expressades pro":'
postes i establir els criteris bàsics per a les modi-.
ficacions a propasar.

Entén que una de les qüestions més importants és
la simpli.ficaci6 dels textos de .Les Ordenances a fi i

efecte de ,que siguin entenedores, intel.ligibles i ela

res i, que la seva r-edac c í.ó e s t i.gud, guiada per un p;-in
cipi de sintesi. Diu, que aquests principis, s'han co

mençat d'aplicar en l'estudi de les Ordenances fiscals

núms. l, 5, l0, 19� '30 ï 32, trobant-se ja realitzat -

el de l'Ordenança núm. 10 i molt avançats els'estudis

de les altres.

La segona questió es refereix a les propostes -

d'augment de les taxes. Considera que s'ha de actuar

amb precaucí6, tenint en compte la pressió fiscal que

suporta Barcelona. �reu que l'augment �els ingressos,
s 'ha de resoldre en part amb la recerca dels' "invisi

bles", es a dir, d'aquells que no es percehen no pre

cisament per raó de frau, si no per manca d'organitz�
. ,

c�o.



La tercera qüestió es el pla de treball de la

Comissió, tenint, el que parla, la pretensió, si se -

considera adient que aquesta examini les propostes du

rant el mes de maig, a fi i efecte, de q�e puguin ser

sotneses als òrgans municipals en,el mes de juny ..

Considera que entre les propostes, hauran de -

ser'objecte d'estudi les noves imposicions i la supres
sió d'algunes de les vigents. Entre les primeres s'hi -

troben les propostes de transports, especialment la d'una
taxa per la circulació de transports pesats a través de

la Ciutat. Entre les segones, hauran de considerar-se -

l'Ordenança fiscal núm. 7, sobre escorxador i merca� de

bestiar, que ja no s'aplica i, la de vigilància nocturna,
la qual té una justificació molt feble per la 'manca de -

prestació d'un servei eficaç.'

El senyor COI1A..S, manifesta que vol afegir' o com-=
,

plementar l'expressat pel senyor BUENO, en el sentit, de

que si bé, es partidari de la supressió de la taxa per

vigilància nocturna, �imultàniament s'ha de resoldre la

compensaci6 dels ingressos -uns quatre-cents milions

que es deixarien de recaptar; que a l'estudiar els a�g

ments no es pot perdre de vista que Barcelona té una

pressi6 fiscal doble que Madrid.

Expressa que la seva tesi, no solament en mate

ria fiscal, sinó amb tota l'áctuació municipal, és fer

Ciutat, facilit�t i promocionant la vida en comú i,
especialment aquelles activitats imprescindibles com els

casos de garatges de pupilatge, petites activitats i -

serveis de bàrris que van desapareixent.
\

,-.",

� Afegeix que a niveli de l'Area de �articipació
Ciutadana s'hauria d'inquirir als·Consells municipals -

de Districte sobre quines activitats tenen tendència



4

a desapareixer i caldria promocionar-les.

El senyor Sru�CHEZ i PRADELL, assolin els cri

teris de la Presidència, diu que vol rememorar expre�

sp'ment l'estudi de �ides sobre beneficis fiscals per

aquelles industries que accompleixin la normativa s'o

bre protecci6 del medi" ambient.

El senyor Interventor, fà avinent que els cri

teris adients tendeixen a.l'atorgament de subvencions

i no d'exempcions o bonificacions.

El senyor PONSETI, observa que en l'estudi de

les Ordenances fiscals no hauria de barrejar-se la

filosofia de la imposici6 amb els augments i rebaixes.

Afegeix que no creu que es detingui la desaparició dels
garatges de pupilatge pel fet de l'atorgament d'incen
tius o subvencions, ja què la raó de la seva desapari
ci6 es deguda al gran preu de mercat, que tenen els so

lars i no aL,rendiment dèl negoci.

-.�

El senyor BAS, diu que té diverses qüestions a

plantejar, especialment la de cobrament de taxes per..'
les anà.Lí.s í.a que' es fan en ·eis mercats sobre adul tera

ci6 dels aliments, el qual cost es percebeix encara -

que el resultat de l'analisi sigui correcte; que con

sidera que la,taxa de tinencia i circulaci6 de gossos

hauria d'augmentar-se, aixi com establir-se un arbi

tri respecte a la propaganda que es faci de .produetes
nocius per a la salut pública com l'alcohol i tabac.

Intervé el senyor COK� per indicar al senyor

BAS, que considera que aquestes actuacions haurien de

fer-se mitjançant els arbitris no fiscals. Que de to

tes maneres les noves disposicions, autoritzen impor-
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tants augments en quant a la publicitat es refereix.

El senyor BUSQUETS fà avinent al senyor BAS,
que segons l'Ordenança vigent, les analisis que es

practiquin d'ofici per a la comprovació d'infraccions
sanitaries, no produeixen l'exacció de la taXa quan -

el resultat d'aquella es negatiu.

El senyor PJ�GELET, manifesta la possibilitat -

d'estudiar un arbitri no fiscal per tots aquells resi

dents a la ciutat que adquireixen cotxes, sense tenir
un lloc per a la seva guarda.

El senyor SERRA i ��RTI, manifesta.que en refe

rència a mercats, caldria que l'Area d'Hisenda es de

finis sobre quins conceptes s'han d'integrar en el ca

non o taxa d'ús, ja què d'això depén la quantia de la

taxa.

El senyor PONSETI, manifesta que les taxes han

de c�ir els costos dels serveis, però que caldria que

aquests costos fossin els estrictament necessaris.'

El senyor. COI'lAS, manifes.ta que està totalement

d'acord amb el criteri del senyor PONSETI, ja què en

moltes ocasions, h2 fet avinent als membres de la Co

missi6, la necessitat de fer un control exhaustiu dels

costos. Assenyala com a exemple els costos actuals

dels serveis de guarderies.:?,...
bressols.

El senyor illJ1ET, inquireix si el pla de treball .�

proposat pel senyor BUENO, vol a dir, 'que es té 1 'in-
. v

tuïció de que les modificacions de les Ordenances s'a-

provin pel Ple en el mes de juny. Contestant-li afiro�
tivament l'interpel.�at.



31 senyor BAS, manifesta amb relació a la fixa

ció de les taxes, que no soLamerrt s 'ha de tenir en

compte el cost real, sinó també el preu de mercat i

si aquest es inferior a aquell s'haurà d'assolir el

deficit, ja què en cas contrari disminuirà la utilit

zació i. augmentaria el deficit. Cita els exemples dels

centres de .La Lactància i el de Peracamps.

'El senyor SERP� i NARTI, insisteix en la seva

petició, posan de relleu que el coneixement del preu

del cost, no vol dir, que la taxa hagi d'acomodar-se

a aquell.

Comparteix aquest criteri el senyor COl'IA,S,
.

fent

distinció entre el coneixement de la' realitat i la de

cisió del Consistori d'establir un preu politic.

El senyor BLANCH, intervé' p-er ¡-er- pat'ent"'-d-e--que
._--

'.-----,.-,

la ciutat, satisfà una pressió fiscal molt elevada que

tendeix a fer insuportable el viure en ella; que cal -

dria 'mentalitzar-se amb aquest fet, reflexionar i cer-

car 'solucions per a una millor gestió.

.

__

El senyor COI1AS, li manifesta que creu que té

molta raó, que s'arribat ja al sostre de la pressió

fiscal, que poden supo�tar els ciutadans de Barcelona,

i a més a Dés c onc o rc.e un aG:,:,avi comparatiu amb totes

les al tres' ciutats d 'i:.span�i8. i, particularnent amb I�Ia

drid; el deficit aCUDulatiu que té la ciutat, no té

altre origen que l'acumulació de serveis co� els de

sanitat, ensenyament, cultura i seT'Veis socials, que

l'Administració ha' fet recaure sobre l'esquena de

l'Ajuntament i que la única solució, es troba amb que

l'�stat central pagui el cost d'aquests serveis. Afe

geix que la solució que recientment, li havien sugge

rit a Í'1adrid, era que Uila meitat s'obtingués mitjant-



çant un increment fiscal i l'altra amb subvencions

de la Generalitat. Després d'un canvi d'impressions
entre els assitents, el senyor BUEJ:TO resum el trac

tat, aprovant-se el calendari de treball en el sen

tit de que la Comissió, es reQnira els dimarts i di

jous de cada setmana, a partir del proper dia 7 de

maig a les quatre hores de la tarda, en primera co�

vocatòria i a les cinc en segona; que es procedirà
a la simplificació de les Urdenances l, ?, 10, 19,
30 i 32, que s'estudiarà la supressió de les Orden�
ces 7 i 40, i la nova imposició de transports pesats

especials, .i que l'Area d 'Hisenda procurarà que per

tot el dia 30 d'abril, els consellers rebin les pro

postes o almenys una primera remesa, per a tractar

a les primeres reunions.

El senyor PONSETI, afegeix el suggeriment de

protegir el-·- disseny d-e -la Ciutat, m±tj-anç-arIt---un -a:r-,;;.---'--
-- -- -

bitri amb fi no fiscal, que gravi els actes sense -

llicència, consolidats amb el transcurs del temps i

que siguin contraris a les normes urbanistiques.

El senyor MARTI i SERRA, demana que se sotme

ti a la Comissió, l'estudi sobre reciclatge de les -

deixalles dels m�rc'at�, cosa que s'acorda, establint

que la�estió se sotmetrà en el punt primer de l'or

dre del dia de la reunió vinent.

Essent l'hora èxpressada a la capçalera, la -

Presidència aixeca la reunió.

/
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COMISSIO DE PRESSUPOSTOS I REGULACIO

DtEXACCIONS

Reunió del dia 7 de maig de 1 .981·

Núm. rv/1 .981

Ordre del Dia: 1. Estudi de la proposta de Concurs per"
a lfadjudicació de l'aprofitament oi transforma�
"ció de les deixalles procedents de Mercats (e:Cpe
553/79. Subunitat de Gesti6 de Serveis munici
pals.

2. Anàlisi de propostes de modificació
de les Ordenances Fiscals per a 1.982, formu�
lades per l'Area d'Hisenda.

Comença: A 1 quart de cinc de la tarda.

Acaba: A 2- quarts -de---vu-it-. - -- -�.

CONCORREN: El Tinent d'Alcalde dtHisenda, senyo� Antoni
COMAS i BALDELLOU,que presideix fins a 2 quarts de 7, moment
en que ha d'absentar-se per obligacions del seu cà�ec i pas�
sa a presidir el.vicepresident primer, senyoE" Guillem SAl�CHEZ

JULIACHS; els RegJ.d:.�3" Vocals, senyors PONSET.L, EUMET ,Bu"LNO
i BLANCH, i el cap de De'par-tamerrt , senyor PARGERISA JA1:JMA,
qui actua com a Secretari, delegat per la Secretaria general�

ASSISTEIXEN també : Els Regidòrs, senyors COMALRENA i VALL

VERDl1é els Delegats de Servei, senyora COSTA i senyors ANGE-

LET, ASTELLTORT i MARTI, l'Interven�or municipal de Fons,
senyor PAGONABARRAGA, els caps d'Unitatt senyors BUSQUETS i

FERRER1 el cap de Servei, senyor PARES � el de Negociat, se

nyor Eli.C ILLA •

EXCUSEN llur assistència els Hegid:órs, senyora SALA i senyor
MILLA1:iS.

Es aprovada l1Acta"de la Reunió anteriór en la que tota re

ferència feta erròniament a nom del seyor BAS, ha d'entendre's
a"nom del Delegat de Servei senyor MUh�TI.

El senyor"SERRA fa una ex�osici6 dels antecedents de l'expe
dient que constitueix l'�ssumpte núm. 1 de l'Ordre del Dia,
indicant �ue es tracta d'informar el Plec de Condicions que
ha" de regir el Concurs esmentat que, una vegada resolt i en
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mar�a el Servei de que es tracta, podria representar un se�

riós estalvi a l'Erari municipal: le. dif:�rència .que hi ha
del cost de 250 ptes Tona que ,. pel cap alt costaria l' eli_,
minació de les deixalles en qüestió, i les 1.500 o bé 2.500
que actualment ens costa per la mateixa unitat, segons es

tracti d'abocar-les a Garraf o eliminar-les a la Planta in�

cineradora, afegL�t que la presentaci6 del corres�onent pro
jecte tècnic figura entre un dels requisits del Plec.

Per tot el manifestat, el senyor PRESITIENT és -de l'opini6,
i així ho recull la Comissiót que els seus membres disposin
dUn altre termini per a estudiar l'assumpte, fins a la pro-=
pera reuni6.

Tot seguit s'entra en l'examen de l'objecte del punt núm. 2
de l'Ordre del Dia, és a dir, les modificacions proposades
en les Ordenances Fiscals de 1.982.

D'antuvi, el senyor BUENO fa us de la paraula per'a fer, en

la seva condici6 de titular de l'Area responsable, unes con

sid�acions de tipus generals i remarcant que en tot cas es

tracta d'una"pre-proposta", susceptible de successius per...,
feccionaments en el curs del debat.

Recorda que ,.de les peticions que s
' han cursat als· òrgans

directament responsables de la. gestió dels serveis, com tam

bé dels Districtes, en demanda de 'suggeriments err --el. s.entit ,-,_--,

de "fer ciutat", poques se n'han contestat. Per aquest mo

tiu, l'ATea haurà de suplir amb els mitjans de que disposi
aquestas llacunes d'informació, .afegeix seguint la indica-
ci6 de la PRESIDENCIA�

.

.

Pel que fa a l'aspecte de -n.:i:vell de tarif'es proposat, cal

fer avinent que els augments aplicats es mouen entre ..>3l 10

i el 15 .per 100, essent excepcionals els casos en que l'im

port de l'augment és molt més elevat.

El senyor HUMET manifesta que si els ingressos - i per tant

les tarifes-'seguissin el ritme d'augment dels: costos dels

corresponents serveis, no hi hauria necessitat de realitzar

en a�uelles els salts impressionants que a vegades cal donar

per a acomodar-se a la realitat. El senyor PONSETI, seguint
l'argument, opina que potser caldria- per a simplificar
la qüesti6- donar als increments de tarifes un ce�automa�

tisme d'acord amb els increments coetanis que experimentin
les despeses què es tracta de compensar.

Per la seva banda, el senyor BLru�CH es mostra contrari a

aquest tipus d'augment, opinant que no· es pot incrementar

per incrementar, sino que cal ésser objectius i estudiar
que les modificacions siguin equit2tives i justes.

La PRESrnENCIA manifesta que si bé sempre ha estat del pa-.
rer de tenir exquisida cura de no arribar a una pressió
fiscal insuportablement alta, cal, però, tenir en compte cer
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tes veritats que s'imposen, i una d'elles és que incremen

tar les tarifes per prestació de serveis, en el mateix �er�
centatge experimentat'per la depreciació monetària, no és
en absolut increment de pressi6 fiscal: és conservar el

valor de la taxa. l el no incrementar la tarifa equival a

realitzar una baixa real de pressi6 fiscal. Una Ordenança
Fiscal no és un mecanisme recaptatori, sino un element més

que, considerat junt amb altres actuacions de la Corpora
ció,permet adonar-se de la direcci6 que aquesta prèn, de

cara a la Ciutat que es vol fere

El senyor YALLVER1)1! nregu.nta amb quina 'filosofia" es fan
les Ordenances Fiscals de 1 e S'E?:' ja que , si es fa una sim ....

ple suma de les propostes dels Serveis, no hi haurà cohe�

rència entre elles, a menys que l'Area d'Hisenda en faci
una síntesi creativa.

El se��or BUENO es refereL� als prL�cipis que han informat

la redacció de les propostes de ltArea d'Hisenda que no

són altres que en matèria de tarifes per prestació de ser�

veis sobre activitats econòmiques no hi ha hagut augment
o aquest ha estat molt relatiu. En canvi,en els serveis

prestats directament,stha tendit a cobrir totalment el
cost del servei, malgrat que en general ni es disposa d."

justificacions econòmiques fetes pels Serveis ni del co�

neixement dels costos indirectes, segons que manifesta

el senyor B1JSQUETS •.

L'objectiu de l'Area per a eng�any és assolir la màxilla
simplif'icaci6 pos s tb.Le de Les Ordenancas-,F-iscal�r-.sens.�
minva de la s�va claredat, i,en aquest sentit proposa
que, per a alliberar de' casu�stica. el seu text, la clas

sificació a efectes fiscalS de.Grammagrafies i Interven
cions compreses en :�'Ordenança Fiscal núm. 11 sigui apro�
vadà.mitjantçant decret de l'Alcaldia, proposta que la
Comissi6 INFORMA FAVOR�LEMENT. :

Tot seguit la Comissi6 coneix les propostes de modifica
cions en l'O.F. núm.�3, sobre Aprofitament de Béns munici

pals sobre la que es produeix un debat en el curs del qual
es detecta l'omissió del concente de contenidors en la

via pública que hagin d'ésser retirats, suggerit pel senyor
A_�GELET, la novarr-edac c í.ó de l' art. 1 er., suggerida pel
senyor BUSQUETS i la simplificaci6 d.1 epigraf's proposada .

pel Regidor-co�eller de l'Area, senyor BUENO.

El senyor FEfu�ER informa sobre les caracterisfiques dels
serveis prestaS per la Guardia Urbana, inclosos en aques
ta O.F., i .el senyor BUSQL�TS ho fa respecte dels serveis

a càrrec del Centre de Procés de Dades, i, proposat per
la PRESIDENCIA, la Comissi6 DECIDEIX que l'Area d'Hisenda

consideri de nou ·1' O.F. a la llum dels criteris manifes

tats.

A continuaci6 es passa a tractar del punt corresponent a

lfO.F. núm. 5 que té per objecte el Segell municipal. Es

produeix un llarg deba�'en el curs del qual es manifesten

les opinions següents: del senyor ANGELET que suggereix



la no subjecci6 a la taxa del timbre de les altes i baixes
a fi de promoure'n llur puntual presentaci6; de la senyora
COSTA suggerint la no subjecció de les factures correspo
nents a despeses a justií'icar, per la picaresca a que obvia=
ment es presten, com també que es posi fi a la incongruèn�
cia de fixar a dos fets imponibles en la pràctica idèntics
-2.3 i 3.35, fulls 8 i 18 respectivament del volum de pro
postes- diferent tarifa- 50 i 15 ptes, respectivament-; que
es posi remei a la manca d'una politica municipal'de preus
per a les seves edicions per part de l' Aju.lltament, concepte
avui inclòs amb el s�gell, però que no hi té res a veur-e ,

suggerint que anés a integrar-se en una altra O.F.; del se
nyor PONSETI demanant que es simplifiqui la casuistica del
reintegre del timbre en la presentaci6 d'escrits pels par�
ticulars a la Municipalitat, com també els preus dels epi�
grafs 2,42 i 2,43, i posant de relleu la manca de proporcio
nalitat entre el preu de la Guia Urbana i del nomenclàtor
continguts en l'epigraf 2,41 i el dels plànols alli ma-
teix tarifats, tenint en compte que l'esmentada Guia, a m.és
del text en conté uns 20 dels darrers. .

La PRESID�NCIA- detentada des de 2/4 de 7 pel senyor SANCHEZ
JULIACHS-es manif'esta partidària de que en les revisions
de preus aquests han de quedar com a mli�im iguals als de
mercat; mostrant-se partidari, com el senyor BUENO de les
màximes simplif'icacions, sempre que no es rebaixi el nivell
d' ingressos, coincidint amb el senyor PAGONABAfu-q_�GA .en el
criteri d' agilitZ2.1:, e err.pze que 1:0 es per judiq_ui aquell ni-
vell.

.

El senyor BL..A.NCH man.í.f es-ta que les tarifes, al seu parer,
si no s6n ob jecte de z-e cLamac

í ó

no s f haur.í.en de modificar,
a fid'evitar eventuals complicacions amb llur desparici6.

El senyor BUENO indica que el preocupen les anteriors de
núncies d'incoherències de l'O.F., i especialment el mani
festat pel senyor PONSETI en el sent.it de la rèmora que
el segell constitueix per al contribuent, afegint que al seu

parer s'hauria de tenir el coratge de simplificar al màxim .

i reduir els conceptes al menor nombre possible, amb inten-
oció, no pas de buidar-la de contingut, però si de dotar-la
d'un equilibri del que està mancada� La PRESID�NCIA es mos

tra conforme amb aquesta manifestaci6, i, a proposta seva,
la Comissi6 DECIDEIX que l'Ordenança núm. 5 torni a l'Area
d'Hisenda a fi ·de que aquesta, a la vista dels criteris
palesats en faci una nov-a proposta.,

.

La �nyora COSTA demana si té temps per a dur a la Comissi6
una proposta de taxes sobre serveis a les persones pres
tats en els centres civics i la PRESIDENCIA indica que si,
pero convé que la .proposta,a portar el.dia vinent, a fi de
complir el programa establert pel senyor BUENO, convé que
hagi estat obj�cte d'un canvi d'impressions amb la Regido
ra de Serveis Socials, pe� tal d'obviar qualsevol tipus de
conf'ue.í.ó.': entre ambdues categories de fets imponibles.

I, essent l'hora express�da en l'encapçalament, el senyor
PRESIDENT suspèn la reunió, convocant a prosseguir-la el
proper dimarts dia 12 a la mateixa hora.

4



COMISSIO DE PRESSUPOSTOS I REGULACIO

D'EX..ACCIONS

Reunió del dia 12 de maig de 1981

N'
.

�. .
..

v /1.981

Ordre del Dia: 1. Estudi de la proposta de Concurs per
a l'adjudicació de l'aprofitament i
transformació de .les deixalles proce
dents de Mercats.cèxp. 553/79. Subuni
tat de Gestió de Serveis municipals)

2. Proposta de l'Area de Sanitat d'esta
bliment d'un arbitri amb finalitat no

fiscal sobre publicitat en la via pú
blica de productes nocius per a la sa�

lut, com l'alcohol i el tabac.

3. Anàlisi de propostes de modificàclons
de les Ordenances Fiscals per a 1.982,
rníms ; 5,7,8 i 9, formulades per 1 fArea:
d'Hisenda.

Comença:

Acaba:

A 1/4 de 6 de la tarda.

A les 8.

CONCORREN: El Tinent d'Alcalde d'Hisenda, senyor
Antoni C01�S i BALDELLOU, que presideix,i és substituït en

la presidència, successivament pel vicepresident primer,
senyor Guillem SANCHEZ, i aquest pel vocal, regidor d'Hi
senda, se��or Josep BUENO; els Regidors Vocals, senyors
PONSETI i HUMET, i el cap de Departament., senyor PARCERISA

JAU1�, delegat de Secretaria General, qui actua com a tal.

ASSISTEIXEN també: Els Regidors, .

senyors SERRA MARTI,
MILLANS i PUJADAS, l'Interventor municipal de Fons, senyor
PAGONABARRAGA, els Delegats de Servei, se:nyors ANGELET,CAS
TELLTORT i MARTI, èls caps d'Unitat, senyors BUSQUETS i.

FERRER, i de �egociat, senyora BATALLA.

Es aprovada l'Acta de la reunió ��terior.

El senyor Guillem S..,AJICHEZ, que presideix, obre la
reunio-tot'do��nt la paraula, previa conformitat de la
Comissi6 en alterar en aquest punt l'ordre dels temes a

debatre, al senyor MARTI, a fi de que exposi el punt núm.
2, mentre s

'

espera l' arribada deL senyor SEfu"ttA MARTI que
ho farà amb el de núm. 1.
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El senyor IvL.A..RTI inf'orma que l' objecte de l' arbi

tri amb fi no fiscal �ue es proposa és el d'evitar la

l'pol.lució visual" dels anU.11ciS dels esmentats productes
nocius, en la via pública;amb coherència a la politica
estatal encaminada al mateix fi, afegint que hi poden ha�

ver interessos econòmics que ho obstaculitzin,peró té la

la convicci6 de la plena competència municipal en aquest
camp, i mancant unicament que a la ��mòria tècnica que
s'ha distribuït s'hi uneixi la que contempli l'aspeqte ju
ridico-fiscal.

El senyor BUSQUETS exposa la complexitat de la tra�

mitaci6 del projecte, ja q.ue, des}Jrés de la conS'ideració

pel Consell Ple��i ha d'esser autoritzat pel Govern Ci�

vil. Un }Junt molt important, ultra el de la competència
per a la consecució de la finalitat, subratllat pel se
nyor martí, és el de que la Municipalitat �o disposi d'al�
tres mitjar� coercitius per a assolir-lo, i, en el cas

que' es contempla, un d'aquests mitjans podria ésser la s�
ple i pura prohibició de .tals anuncis en les vies públi
ques. Altra cosa seria un anunci en domini particu..Lar
visible des de la via pública, on ja seria factible es

tablir l'arbi.tri amb fi no fiscal.

De totes maneres, juntament amb el senyor ANGELET

es mostra escèptic quant al control de tal publicitat,
vist el poc èxit assolit en el. control de les tanques pu
blicitaries il.legals.

La PRESIDENCrA� en aquest moment ja detentada pel
senyor COMAS, resume�ix les observacions exposades i mani-
festa que l'objectiu.perêeguit s'inscriu dintre del més

ampli de fer ciutat al que certament es pot '�ribar per
diferents camins, entre ells el de respectar la'legali
tat vigent, forçant, però, la seva in"terpretaci6, si cal".
Per això proposa, i així ho DECIDEIX la Comissió qúe es

formi el corresponent projecte i que torni a la Comissió

per al seu coneixement i informe.

Tot seguit la Comissi6 s'ocupa del tema que tá assig...

nat el núm •. 1 en l' Ordre del Dia i el senyor SERRA W..RTI

remarca que quan en el Plec de CondicionE es parla de la

capacitat de tractament de 7.500 tones fa referència a

la capacitat de la planta i no a ltobligaci6 municipal
d'aportar-hi aquella quantitat de deix�lles •

. Amb relació a la clàusula que preveu o bé un abona

ment d'una taxa pel concessionari, o be el pagament per
la Corporació d'un màxim previst de 250 ptes. per Tona
de deixalla, el senyor BUSQUETS fa remarcar que en l'ex

pedient no hi figura el pertinent i��orDe que eX}Jressi
el punt de vista de l'Area d'Hisenda, motiu pel qual
la Comissi6 DECIDEIX que aquest se li lliuri per tal de

que pugui emetre el preceptiu informe el més aviat pos
sible.

S'aborda a continuació l'estudi de les propostes
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d' Ordenances Fiscals c.omençant per la núm. 5,segons la

nova versió que presenta l'Area com a res�utat del debat
.realitzat el dia precedent, i de la que el senyor :BUENO

destaca el notable esforç de simplificaci6 i clarifica
ció realitzat.

L'esmentada proposta d'O.F. núm 5 és informada fa

vorablement per la Comissió, exceptuats determinats punts
pendents de consulta,. que figuren amb la referència 3.9
i la 5.8, després d'un exhaustiva segona lectura del do
cument que ha do��t lloc a un debat molt participat i en

el que s t ha.: realitzat algun reajustament, com a fruit d'a.,..,

quest darrer,com en l'epígraf núm. 1,1 i 1,2 a l'unificar

la �arifa a 20 ptes.; de l'epigraf 2 on s'introdueix

l'expressió I1recercalf que s'estima més técnica, i a la

vegada, la Comissi6 DECIDEIX que es faci una investig2"ci6
dels serveis coberts per aquesta taxa per si fossin du

plicats d'altres serveis ·de la compet�ncia de l'Estat;
de l'epigraf 4,8, en el q_ue el percentatge es redueix al

10 % i després� d f haver suprimit el darrer paràgraf de

ll·epigraf 3, 1 •

En el curs del debat, el se��or PONSETI ha troba�
a mancar un major rigor en la redacci6 del text, � el se�

nyor Hm/IET ha criticat el mètode emprat, ja que amb els

retocs q�e es fan, en un sentit o altre, a les xif'r�s
proposades, no queda clar si s

' aeso.l íz-an els· ingressos
programats.

..'

L'O.F. núm. 3,1'L�orme de la qual havia �uedat
suspès, en espera dé les rectificaci�ns assumides, és

objecte de nou de la consideraci6 de la Comissi6.

De resultes de la nova lect�ra del text reformat,
després d'una acurada revisi6 en la que es suprimeix
el concepte ucabresu i "bens" de l'article 14. 1 B)
que queda subsumí,t en el precedent que ara dirà "cava

lleries menors i altres semovents", sense canvi·en el

preu de tarifa. Fet tot el que, ha estat indicat, la
Comissi6 INFOPJJfA FAVORABLDIENT l' O.F. núm. 3.

, I, a l'hora expressada en l'encapçalament, la
PRESIDENCIA suspèn la reuni6 i la convoca de nou per
a reprendre els· estudis que té. encomanats per al pro

per dijous·dia 14, a 2/4 de 6 de la tarda, en el ben

entès que les �rde��ces-que es preveu examinar seràn

les de nÚIDs.- 5t7,8,9 i 10, tot regraciant l'assistència
i col.laboracio prestades.



COMISSIO DE PRESSUPOSTOS l REGTJLACIO

D'EXACCIONS

Reuni6 del dia 14 de maig de 1.981

Núm. Va/1.981

Ordre del Dia: 1. Estudi de la proposta de Concurs per a

l'adjudicació de ltaprmitarnerit i tran�
formació de les üeixalles procedents de
MercatE ( exp, 553/79 ) .

- Sublinitat de Ges-
tió de Serveis municipals.

2. Proposta de l'Area de Sanitat d'establi

ment d'un arbitri amb finalitat'no fis

cal sobre publicitat en la.via pública
de productes' nocius per a la salut, com.

l'alcohol i el tabac.

3. Anàlisi de propostes de modificacions

d� les Ordenances Fiscals per a. 1.982,
zruma , 5, 7 ,8 i 9, formulades per l' Area.
d'Hisenda._

Es re-prèn: A 2/4' de 6 de la tarda, en 2ª c·onvocatòria.

Es suspèn::' A 2/4 de 8 del vespre.

.

.

CONCO��N: El Regidor-conseller de l'Area d'Hisenda,
senyor Josep Bú�NO i ESCALERO, Qui presideix, en absència
del titular, senyor COMAS; els Regidors vocal.s, senyors

HUMET, LOPEZ VERA i BLANCH; i el cap de -Departament, se�

nyor PARCERISA JAUMA Qui actua en qualitat de Secretari,
per delegació de la Secretaria @eneral.

ASSISTEIXEN també: els Regidors, senyors SER..1tA W..AR.TI

i SANCHEZ PRADELL, els Delegats de.Serv.ei, senyors ANGELET,
CASTELLTORT i �qTI, el Director de Serveis, senyor GAI.OFP�,
els caps d'Unitat, senyors BUSQUETS,i DIAZ i de Negociat,
senyora BATALLA.

Es aprovada l'Acta de la reunió anterior.

La Comissi6 renrèn l'estudi de ItO.F. núm. 5 que
havia quedat pendent-d'informar en al��s punts concrets.



Un altre-epígraf pendent d'informe era el senyalat
amb el núm. 7.7 de la mateixa O.F., en quant al preu de
tarifa de "cada fotografia", que, després d'una breu deli
beraci6, queda establert en 100 ptes.

També es reconsidera l'epigraf 3.9 que, a la ilum
de les manifestacions del cap de la Unitat competent, se�

nyor DIAZ,és informat favorablement en la seva redacci6

proposada per l'Area •

.

Respecte qe l'epigraf 7 e) 1er. b) sobreltautorit-
zacions per a establrr -ca:cavanne-g"'-e-n--'e-rs---ll'oc's p-ernreso�s-"�'-�--

__ »r- _, .• "

'"

de la ciutat"·, la Comissi6 informa FAVORABLEMENT la aeva .-
desaparici6 en l' O.F. de 1.982, i DECITIEIX [gue es r-e cor=

di que el precepte �§ yj_g-im+ f1Ll' Q F de 1 o 081 a l' Area
de Descentralitzaci i Participaci6 Ciutadana, per tal ,

que aquesta ho recordi també a tots els �9nsells m1L"'1icipal�
de Districte, ja que de la informaci6 practicada s'ha po
gut deduïr una gairebè total manca d'e�ectivitat d'aquella]taxa. .

"

[. Referint-se a un, d'aquests, el de l'epigraf
6.8,que grava el lliurament de les guies per al trans
port L.abocament de terres, el senyor HUMET man.í.f'esta

que en l'actualitat la majoria dels vehicles que fan

aquell. transport circtuen sense guia de cap classe, i
que, al seu parer-ien ellcoincideixen altres dels pre
sents-,s'hauria d'expedir juntament amb la corresponent
llicència d' obra,. per raons de pragmatisme. Per tant,
o bé es suurimeix l'epigraf a bé es regula convenient
ment i cal·tenir present el punt de vista de la reorde
naci6 del transport i el que tingui a dir l' Area d1Jrbanis
me.

La PRESITIENCIA opina- i amb ell la Comissi6- que

caldria mantenir el nrecente fiscal i el senyor GALOFRE
manifesta que 1 tArea-d' Urbanisme por-tar-à 1 "as sumpt e estu
diat la. setmana vinent a la Comissi6.

Actè seguit, la Comissi6 procedeix a l'examen de
la proposta de modificaci6 de IfO.F. núm. 8 sobre Ser-
veis dels Laboratoris municipals, fent-hi algunes sim

plificacions, com s6n la d'agrupar els conceptes 1.4 a 1.12,
del 4.5 al 4.10, es coregeix l'errada del 1.27 posant la
tarua a 2.000 ptes. i del 3.4 que ha d'ésser 400, i, ai
xò fet, 'l' Ordenança és INFORMADA FAVORABLEMENT per la Co-

missi6. '

També ÈS I�?ORMAJ)A FAVORABLEMENT la proposta de mo

dificaci6 de ltO.F. núm. 9 sobre Inspecci6 Higiènica-sani
tària i serveis higiènics sanitaris, una vegada s'hi han
fet algunes rectificacions puntuals.

'

La Comissi6 DECIDEIX que l' O.F. núm. 7 sobre Escor
xador i Mercats de bestiar, la desaparici6 de la qual
INFORMA �AVORABLEbmNT, 'tindrà per objecte i es denomina
rà "De la Circulació especial", la qua.l, queda INFORMADA
FAVORABLEMENT excepte el seu art. rrum , 6. c) que queda pen
dent d'ulterior decisió.

2



El senyor BUENO resumeix les al.legacio�� formulades

en el curs del debat i manifesta que. el que es tracta es

d'evitar que es produeixin en el futur situacions confliu

tives, de les que hi ha una experiència que es desitja no

_es reneteixi e- A proposta seva, la Comissió TIECillEIX que per

part de l'Area de Serveis municipals es disposi que s'incor�

l'ori a 11expedient el preceptiu in:forme econòmic.

I, essent l'hora expressada en l'encapçalament, la IIPRESIDENCIA suspèn -1.a-'reuni6-·i'�la--convoca�noil'8.ment-I:re-r�·al�'�-'�-",,-�",�w"-·
�" .. J

proper dimarts, dia 19 a les 5 de' la tarda per tal d'estu-
-

d�ar els-as�u.mpte� pendents i a més les propostes dl O.F ..

nums , 10, -1:J, 18 J_ 20.-

3

A continuaci6 el senyor BUSQUETS comenta l'informe

sobre el p1L�t núm. 1 de l'Ordre del dia, que, tal com ha

Yia disposat la Comissi6 en reunió anterior, expressa el

purrt de vista de l'Area d'Hisenda sobre l'expedientf es

crit que ha estat distribuït a la Comissi6.

En la seva exposici6, el senyor BUSQUETS fa èmfasi

en els se5Y_ents punts: que al seu parer no es tracta de la

concessi6 d'un servei públic sino d'un aprofitament;tenir
CUX8. de la c l.àuau.La q_ue es refereix a l' itinerari de trans

port de les deixalles, per si afecta a les concessions ac

tualment en vigor; especificar més bé tot el referent a la

naturalesa i composici6 de les deixalles, a fi de �ue no hi

hagi cap punt vulnerable per als interessos-municipals, so

bretot tenint en compte que una part important de peix no

utilitzable v� a parar a institucions com hospitals, i, fi
r�lmentf que és imprescindible obri en l'expedient un ;n_

forme econòmic que permeti resoldre amb criteri fonamentat.



COMISSIO DE PRESSUPOSTOS l REGt�CIO

D'EXACCIONS

Reunió del dia 19 de maig de 1.981

NúID. V b/ 1.981

Ordre del Dia: - Pronosta de l'Area de Sanitat d'establiment
d1un arbitri amb finalitat no fiscal sobre
publicitat en la ví.a pública de productes no-

cius per a la salut, com l'alcohol i el ta�
bac •

..., Anàlisi de 'Orouostes de modificacions . de+Le s
Ordenances Fisêals per a 1.982: 10', l5-, :l�
i 20-- i els concep+es pendents de l�· mima ..

5 .. -J:;,���
._ ::

Ot

�

�I

Es renrèn: A les 5.20 de la tardà.
. .

.

Es suspèn: A les 7.50.

CONCORREN: El Regidor conseller de l'Area d'Hisenda,
senyor Josep BUENO l ESCALERa, que presideix, en absència
del titular, f-ins a les 6, hora en que passa a exercir la
presidència el vicepresident primer de la Co�issi6m senyor
Guillem. SANCHEZ JULLA..CHS; Els vasals, regidors, senyor-a:
BLANCH � PONSETI i HUMET, i el cap de Departament, senyor
PARCERISA JAUMA, qui actua com a Secretari delegat per la
Secretariam.general.· .

ASSISTEIXEN també: els Delegats de Servei, senyors
ANGELET

1
. MA.11.TI

.

i CASTELLTORT, .' .e Ls c"aps d ' Unitat, senyors
BUSQUET::S, VILA i FE�IU, i el cap de Serve i, senyor A.,.1t,AJ."'IDES.

Es aprovada l'Acta de la reuni6 anterior.

Al començar la Reun
í ó

, la PRESIDENCL.\, recollint el mani
festat per alguns assistents, indica que consti en acta les

queixes i protestes pel retard de la Impremta municipal en

distribuïr les Ordenances Fiscals per a 1.981, no obstant les

mÚltiples sol.licituds en aque s t c.s errt í.t , i que es comuniqui
a la Secretaria general aquest retard, als efectes procedents.

Tot seguit la Comissi6 estudia les propostes que fan refe

rència al' O.F. 'núm. 20, sobre Cementiris.



2

Tot seguit s'estableix un debat molt participat en el
curs del qual el senyor 1UffiTI indica que s'ha distL�git les
adjudicacions .perpetues de les pe��ents fins a 50 ��s, ter�
mini normal.que s'estima de duració de les construccions afec

tades, el senyor BUSQü�TS fa una relació de les principals parti
cularita"ts i novetats d'enguany, el senyor P01:1SETI fa uns sug-=
geriments de :�;propietat en la nomencLa'tuz-a , que són recollits,
i el senY9r BUENO L�dica que l'Area està molt preocupada per
la necessitat de formar un Padró de titulars de sepultuxes.

El senyor FELIU manifesta que ltArea està ureòcunada
pel fet de que en el moment present la reserva de sepuitures
per a ésser adjudicades es sols de 1 '<Tdre de les 3 .• 000 11..71i
tats, nivell el més baix d'aquests darrers anys,directament
relacionat amb la manca d'obra nova, i q_ue, de no prandre's
una decisi6 urgent, es pot arribar en termini d'un any a una

situaci6 limit, de�anant que consti en Acta.

El senyor PRESIDENT aixi ho indica, manifestant, però,
que tantaquest tema com el de la conse�vació deficient de se�

pultures no son de competència d'aquesta Comissi6, sina de la
de Planificaci6. i Pr-ograma c í.ó ,

En quant a l'epigraf 10 la Comissi6 decideix que es su

primeixi en l'apartat d) l'expressi6 "publicitarislt i q_ue
es situi o bé a ItO.F. núm. 1 6 la 16.

FÍJ:1...alment· la Comissi6 dóna el seu lll'FOm/lE FAVORA]LE A
1 t O.F. núm. 10,. sobre Cementiris.

A continuació és examinada la proposta de· modificació
de l' O.F. núm. 1'8 sobre sanejament i neteja i taxa. refosa
sobre èdificis urbans, i el senyor BUENO manifesta les seves

reserves a assumir l'augment proposat afegint que es dificil
que la Ciutat l'accepti.

El debat es mou entorn del cost i la necess ita t', d t in
cloure-hi tots els elements integrants, àdhuc els costos in
directes i generals. El suggeriment de prestar el servei en

dies alterns no es considera viable de cara a la salut públi
ca, i el president senyor SANCHEZ JULIACHS indica que es po
dria fer un assaig limitat ltany 1.982 i si el resultat fos

posititu generalitzar-lo el 1.983. ..

Quant a l'aspecte de clavegueram la novetat de la pro
posta rau en substituir el concepte de subministrament d'ai

gua consuma t pel tarifat.

la Comissió, a la vista de que falten elements per a

decidir degudament opta per que QUEDI SOBRE LA TAtITA la pro
posta d' O.F. n'urn. 18.

I, a continuaci6, passa a ocupar-se de la núm. 20 sobre

contribucions especials, que el senyor BUSQUETS analitza en

detall indicant que en l'art. 8 s'exten el tractament de les

finques en xamfrà a les que, esse�t �2 sola unitat construc

tiva donin façana a dos carrers, sense fer A8�frà o cantonada.
Altr�s aspectes analitzats són els continguts en els arts.

13, 25 i 30, com també les excessives remissions a textos le

gals que el senyor FONSETI estima constit�eixen � molès�ia
al ciutadà contribuent, que el senyor BlJ""EI.O reconeut :rz:.a.n�fes-
tant, però, que ·dav8.Ilt del gran te cnicisme de la mat èr í.a , no
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pogué aplicar-se aquí el criteri generalment seguit de la sim.

plificaci6. I, d'acord amb la proposta, la Comissi6 INFORMA
Fp)TOR��tmNT l'O.F. núm. 20.

Respecte de l'expedient'núm. 553/79 sobre proposta de
Concurs per a l'adjudicaci6 de l'aprofitament i transforma
ciÓ de les deixalles procedents de Mercats, que havia q_uedat
pendent d'aportaci6 de noves informacio�� per part de l'Area,
el senyor �� MARTI glossa. el contingut de l'informe eco

nòmic demanat i el de 'les modif'icacions a int170duir en el
Plec de condicions, segons les indicacions que li foren fetes
per la Gomissi6, les quals constatades, la Comissi6 DONA EL
SEU INFOmíE FAVORABLE a lésmentat Plecs de Condicions.

I, essent l'hora indicada en la capçalera, la PR"RSI
DENCIA suspen la reuni6 i convoca a continuar-la, el proper
dijous a les 5 de la tarda per a examinar, a més dels assump�
p�s ttaparcatsll dels que ja es diSp?s� de la informació addi

clonal, les OO.FF. nÚIDs. 11,19,27 l �O.



COMISSIO DE PRESSUPOSTOS l REGULACIO D'EXACCIONS

Reunió del dia 21 de maig de 1.981

Núm. V e /1.981
Ordre del Dia: - Proposta de l'Area de Sanitat d'establiment

d'un arbitri amb finalitat no fiscal sobre
publicitat en la via pública de productes
nocius per a la salut, com l'alcohol i el ta
bac.

- Anàlisi de propostes de modificacions'de les
Ordenances Fiscals per a 1.982:' 11;19,27 i 30
i els conceptes pendents de les 5 i 7.

Es reprèn: A les 5.25 de la tarda.
o

Es:._·suspèn: A 1/4 de 8 del vespre •.

'CONCORREN: El Regidor conseller de l'Area d'Hisenda,se
nyor Josep BUENO I·ESCALERO que obre la reuni6 i és imediata
ment substituït en le presidència pel vicepresident primer, se

nyor Guillem SANCHEZ l JULIACHS; el voca¡,regidor senyor BLANCH,
i el cap de Departement, senyor SERRA W�TI qui actua com a

delegat de la Secretaria general.
.

ASSISTEIXEN també: els Delegats de Servei, senyors ANGE
LET i CASTELLTORT, el�Director de Servei..§i� senyor GALOF�_, �._
el cap d'unitat, senyor BUSQUETS,i �tINT�VENTOR municip�.

Es aprovada l'Acta de la reuni6 anterior •

.

A proposta del senyor BUENO, la.Comissi6 decideix in
troduïr en l'Ordre del Dia el tractament. de l'expedient de
determinades transferencies entre partides del Pressupost Or
dinari prorrogat del de 1.980.

Tot seguit, el senyor GALOFRE fa referència a la qüesti6 �

de la taxa de segell municipal sobre les guies �er al trans
port i abocament de terres i rv�es, de l'O.F. num. 5, que ha
via quedat en suspèns, pendent de noves ir�or.macions. En la
seva exposici6, el senyor GALOFRE �emarca el descontrol exis-

ye�t.en l�?��v-�litat per a posar remei al qual s'obren dife-
. -

_:
'.\ ':.:.' _

-:'.
-.

.

,



rents possibilitats, bé continuant com a taxa de segell, bé
. incorporant el concepte a l'expedir la llicència d'obra •

.

Aquesta darrera possibilitat és blasmada pel senyor BLANCH
qui opina que el control de les guies donaria lloc a augment
de funcionaris.enlloc de simplificar les coses a fi de que
el constructor trobi facilitats a construir, sense perjudi
ci de l'Erari mv..nicipaJ.; el s'enyor PRESIDENT no veu pera
una relaci6 estreta entre aquest control i la conjuntura de
la construcció, i, resumint les posicions expressades indi
ca que les Arees afectades d'Urbanisme i Hisenda portin a

la Comiss.i6 una nova proposta acoràada entre elles. .

L'Ordenança Fiscal núm. 19 queda ajornada per a la
propera reuni6. .

A continuaci6, la Comissi6 estudia la proposta de mo
dificació de l' O.F. núm. 11, sobre serveis mèdics i serveis.
socials.En el curs del debat, després d'elogiar la distin�
ció que fa l'Ordenança entre les intervencions petites, mit=
janes i grans, el senyor BLANCH lamenta que no es disposi
d'un estudi de costos que permeti saber si els preus de ta
rifa assignats als serveis s6n els deguts, ni si hi ha ocupa
ció total o no del servei. La PRESIDENCIA" vista la unanimi.-
tat de criteri manifestada, proposa i aix� ho decideix la
Comissi6, que la proposta quedi SOBRE LA TAULA per tal de
que l'Area de Sanitat forneixi a la Comissi6 de dades deta-·
llades per que aquesta pugui decidir amb coneixement de cau-

sa, criteri que, es recorda ja fou exposat_que_.caldria_ge� , .. �

neralitzar a totes les Ordenances i Arees.

La següent proposta que és objecte d'examen fa refe
rència a la taxa per depuració i desguàs de les aigües resi�·

duals, contemplat en l' O.F. núm. 27.

El senyor CASTELLTORT dona una explicaci6 sobre les
fòrmules que figuren en l'Ordenança i dona una idea de-l'er-·
dre de magnitud de l'aprofitament privat mitjantçant pous.
El senyor BUSQUETS s'exté� sobre les modalitats de base d'ex
acci6 de la. taxa, segons aigua consumí.da , matitzant que
una possibilitat més justa seria diferenciar la tarifa per
volum dimensionat i consum efectiu. 'El senyor ANGELET tro-
ba a mancar la cobertura·dels costos indirectes, ,el senyor
BLANCH, com a reflexió, crida l'atenci6 en el fet de que
en realitat es tracta de portar a terme una recaptació per
a passar merament el producte de la mateixa a les companyies
subministradores concessionàries en situaci6 monopolistica,
demanant que aquestes qüestions siguin objecte d'un estudi
seri6s.

Donada la inn�gable vinculaci6 del tema amb el del
clavegueram de l' O.F. mim 18' que el dia anterior ha que-·
dat sobre la taula per manca di in:formació, la PRESIDENCIA.
proposa i així ES DECIDEIX que l'O.F. núm. 27 c;._uedi.en la.
mateixa situaci6.

.

Acte seguit, el senyor INTERVENTOR municipal, ser-yor
FAGONABARRAGA fa una exposició del contingut del dictamen que

2



té per objecte realitzar transferències dintre del Pressu
post Ordinari vigent prorrogat, justificant �a proposta
en el fet de que el Pressupost d'enguany encara no està
aprovat i per tal de no col.lapsar l'activitat municipa�
aquelles transferencies s6n absolutament necessàries ja
que preveuen, per un nivell de recursos d'uns 3.000 mi
lions de pessetes, en gairebé la seva totalitat, les des�
peses del per-s onaf, d'ara-..·als propers mesos.

El senyor BUENO demana. que consti en acta un acLar-ámezrt
seu al respecte: que per part de l'�ea d'Hisenda el pressu
post Ordinari de 1.981 fou tancat ja el mes de gener passat
i si no ha pogut aprovar-se definitivament encara,ho ha estat
a causa de les negociacions politiques que hi estaven impli�cades.Així mateix remarca que l'esmentada Area d'Hisenda
feu constar oportunament que el termini per a tenir rea1it�
zada �'aprovaci6 del Pressupost finia el 30 d'abril passat.

El senyor BLANCHprotesta per la pressa amb que es pro�
posa a la Comissi6 una decisió tan important, mereixedora
d'un estudi aprofundit i demana que aquesta manifestaci6
figuri en acta i que sols la consideraci6 de que es trafta
de resoldre atencions urgents de persona� e� mou a desis
tir de reservar e� seu vot per a combatre la proposta en
el Consell Plenari.

Finalment, a proposta del PRESIDENT, queda INFORMA
DA FAVORABLE1¡lliNT la proposta de transferències dintre del
Pressupost Ordinari prorrogat de 1.980.

Essent l'hora expressada en la capçalera, la PRESI
DENCIA suspèn la reunió i convoca la seva continuació per
al dia 2 de juny, dimarts a les 5 de la tarda, donat que
el proper dimarts hi ha sessió de Consell Plenari i el

.

següent dijous estarà �bsorbit per la imminent visita a

la Ciutat del cap de l'Estat. Indica també que els temes
a tractar seran, a més dels "aparcats"(les OO.FF. nÚlns.
11, 27 i 30) l' O •F. mím , 19.

3



COMISSIO DE PRESSUPOSTOS l REGULACIO

D' EXACCIONS

Reunió del dia 22 de maig 1981

Núm. VI/1981
Lloc. Saló del Bon Govern

Comença �'--'A 1/4--de :..5-·' de -la tarda

Acaba. A 1/4 de 6

CONCORREN: El Vicepresident primer de la Comissió, senyor
Guillem SANCHEZ I JULIACHS, que presideix en absència del titular,
senyor COMAS; els Regidors vocals, senyors HUMET, BLANCHii CQ.
MALRENA;' i e� cap de Departament, senyor PARCERISA JAUMA,qui
corn a delegat de la Secretaria general, n.' exerceix Ie s funcions.

ASSITEIXEN també: el Tinent d'Alcalde, senyor ABAD,' els R�
gidors, senyora MASGORET i senyors VALLVERDU, MILLANS, szg
RATOSA, VIDAL, BORRELL,-�'PUJADAS _'i '-SO·L:DEV-!.LA�"�¿ls_:· Dele-g-ats
de Servei, senyora COSTA i senyors ANGELET, BAS, CASTELL

TORT ï MARTI, els Coordinadors de Serveis, senyors AILI\MB URO

i MATA, el Cap del' Gabinet Técnic, senyor BOTELLA, el Director

de Serveis senyor LUMBIERRES i l'Interventor Municipal de Fons,s�
nyor PAGONABARRAGA.

Es aprovada l'Acta de la reu?-i6 anterior, una vegada su st ituí'da

en el primer ,paràgraf l'errònia menció SERRA MARTI per PARCERI

SA JAUMA i afegida al capdavall del 2on. paràgraf de la plana' 3a.la
següent expres sió orne sa: "També fa cors tar el senyor BUENO que

oportunament demanà, i ara ho ratifica, que entre les transferèncie s

projectades en el Pressupost n'hi figuri una per valor de" 17 nrilions

de ptes. per a "realitzar obres urgents en les dependències de l'Area

d'Hisenda del carrer de Pujadas".

Oberta la reuni6, el senyor BOTELLA té l' ús de la paraula -

per a exposar el terna de les modificacions Int r cduí'de s en el Progr.ê::.
ma d 'Actuació de 1980 i les correlatives en el Pres supost que el fi

nança i que és objecte de l'Ordre del Dia.

El senyor BOTELLA es retrotreu als origens de l' esmentat

Programa, recordant corn la seva financiaci6 quedà en definitiva par
tida entre el Pressupost especial d'Urbanisme i el Pressupost Extra

ordinari d'Inversions 1980, el qual, per òbvies raons d'apressament
estava format per avantprojectes sols recolzats en valoracions dels

seus imports, estimatives.
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La formació posterior dels projectes definitius
s "ha.: traduït, lògicament, en variacions, en més o en

menys, en els esmentats imports que el Programa ha -

de recollir al prendre la seva configuració definitiva,
amb la particularitat de que, ni s 'alteren les dotacions
de cada Area ni l'equilibri final del Programa, en la se

va globalitat, fent avinent, però, que les modificacions
de que es tracta avui no tenen res a veure amb les !\.

que caldrà fer per ampliació del Programa, com _ a re -

sultat de l' escreix de recursos indult pel nou canvi pes
seta/dòlar i que serà objecte d luna alt ra reunió de la -

Comis sió.

Acte seguit té lloc un debat molt participat en

el que els representants de les diferents Arees compro
ven les respectives previsions en el document que s 'els
ha facilitat i demanen aclariments i es practiquen recti
ficacions puntuals si s'escau, en el mateix ..

Per la seva banda, i quant a la traducci6 C'OI!?p
table en les previsions del Pressupost que finança el

Pz-og rarnaj el senyor I·NTEn�.:VENTO'R" m"a.hil'�sta'''quir 'ni -�':;.
�'-.

es produeix alteració global de l'equilibri de spe se s c r e cuj;
sos en l'esmentat Pressupost, ni això s'esdevé tampoc a

nivell de totes i cada una de les' Arees de Serveis concer

nides, quan aquells canvis abasten la dotaci6 de més de
una partida. Per consegüent, les modificacions o bé es

compensen mutuament les altes i baixes en l'interior de
cada partida, o bé les altes: en una partida es neutra -

litzen amb les baixes
;

en una altra, motiu pel qual no -

hi ha, afegeix, al seu parer, inconvenient en les referi -

des modificacions programàtiques i pressupostàries, que
queden INFORMADES FAVORABLEMENTo

I, essent l'hora exp r e ssa da en l'encapçalament,
la PRESIDENCIA aixeca la reunió, regraciant als pre
sents la seva col. laboraci6.
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COMISSIÓ DE PLANIFICACIÓ I

PROGRAMACIÓ

Reunió' del dia 9 de mar): de 1981

Núm� 2/1981

Lloc: 'Saló del Consolat de Mar

Comene:' a 2 quarts de 12 '

Acaba a les dues de la tarda

CONCORREN: El President de la Comissió, Tinent d "Alcalde senyen:
Josep M., ABAD i SILVESTRE, els Regidors vocals, senyora MASGORET i
senyors VALLVERDU, BORRELL, TRUÑÓ, BUENO, COMALRENA,PONSE
TI, HUMET i SERRA MAR TI.

ASSISTEIXEN també: els Regidors senyors BLANCH, BONILLA
MARTINEZ FRAILE, RAHOLA, SAN CHEZ PRADELL, SERRA TOSA, THIÓ
i VIDAL, els Delegats de Serveis, senyora COSTA i senyors ANGELET, -

BAS i MARTI, els Coordinadors de Serveis,' senyora DOMENECH i senyor
ARAMBURO. 1 "'Interventor cS.e Fons, senyor PAGONABARRAGA i el cap del,
Gabinet Tècnic, senyor' BOTELLA.

Es aprovada l"Acta de la Reunió anterior.

Encetada la reuniÓ). el senyor BOTELLA fa, amb caràcter previ, -

1 "anàlisi,
.

àrea per
à

r ea i el comentari subsegüent, amb nombroses interve!!
cians i peticions d "aclariments I del document que, refer ent a 1 "'Estat d "exe
cució del Programa d "Actuació de 1980 ha estat distribuït.

D"una manera específica és estudiat el problema que planteja 1 "exhau
rime nt de recursos de les partides destinades a fí nanca r les obres públiques
d "interés de Districte, amb relació a les quals el senyor VIDAL manifesta -

que no es pot ajornar més llur execució.

Després d"examinades les diferents alternatives possibles/la Comis -

sió estima que és la més adientla que coreist.e ix en executar amb tota urgencia les al. ludides obres, previa la conformitat que donen les Arees c o nc e r -

nides, i per un import _global de I "ordre dels 250 milions amb càrrec a la pr�visió per a Inversions de Lliure disposició dels Districtes, a la que serà -

retornada aquella quant ita t una vegad.a. realitzat el crèdit en dòlar s que fina�
ca el PEl i assolit 1 "escreix que es preveu, degut a la relació de valor entre'
aquella divisa i la pesseta.



El senyor BOTELLA especifica i comenta detalladament els canvis
introduïts i atén especialmeht les perí cí ons. d.'aclarim-e-nt- dels r-eS.ponsa.bles-.-,---- .. ,- .. �

de les àrees afectades, i, això fet, la Comissió INFORMA FAVORABLE -

MENT la proposta de mod.ífí ca cí.ons del Programa d 'Actuació de 1980 i la.
modiíicacib correlativa de crèdits del Pressupost extraordinari d lnvêj:si�íis
que· el fí nanqa,

El senyor VALLVERDU, davant de la manca de coneixement exac
te. i puntual de molts projectes en concret, demana que la Intervenció mu

nicipal faciliti aquesta informació amb relació.a tots els projectes indivi-
duals i que consti en Acta la seva petició.

.

Després de nombroses intervencions i de peticions d'aclariments
pels r e epces abke s de les respectives Arees i de manifestar el senyor
BOTELLA que el nivell a 'acomp-liment promig de fet, i al rna r g e cd e les
xifres comptables, es pot estimar en un 75 per 100, la Comissió dóna el
seu informe favorable a 1 "Estat d 'execució del Programa de 1980.

Tot seguit, el senyor BOTELLA procedeix a glossar el document
que sobre proposta de transferències entre determinades partides del -

PEl de 1980 que nodreixen el Programa d 'Actuació de 1980, i que impli
quen pe.r tant la seva modificació, ha estat distribuit.

El senyor Interventor fa avinent que, quan les modificacions de -

les previsions del Programa experimenten -.1.te�sji baixes d import que- es
compensen i que per tant no repercuteixen sobre el global de partides dec>
terminades, no hi ha necessitat de transferència. Aquesta es produeix -

quan la suma algebraica d 'aquelles modificacions altera 1 'esmentat import
global de la partida finan�adora. En aquest cas, la compensació es rea -

litza entre dues partides diferents, i cal fer una transferència entre amb
dues, transferència que en tot cas és interna a les àrees i n� altera llur -

equilibri respectiu.

Essent 1 "hora expressada en la c ap gaIe ra , la PRESIDENCIA aixeca
la reunió.

2



Reuni6 del dia 6 d'abril de 1981

COMISSIO INFORMATIVA DE PLANIFICACIO

l PROGRAMACIO

Núm. 3/1981
Lloc: Sal6 del Consolat de Mar

Comença: a 2 quarts 'de 6

Es suspèn: a 2 quarts de 9

CONCORREN: El President de la Comissi6, Tinent d'Alcalde

senyor Josep M. ABAD i SILVESTRE, els Regidors vocals, senyo
ra MASGORET i senyors VALLVERDU� BORRELL, PRADAS, PU-

.

JADAS, TRUÑO,· HUMET, i ,COMA·LR:ENA-ri,-.a-ctua -de ....Se'Cr-et'a:ri;.=�peT· ."�,,.

delegaci6 de la Secretaria general, el cap de Departament, senyor
PARCERISA JAUMA.

EXCUSEN llur assistència la Regidora, senyora SALA i l'Inter

ventor de F'on s , senyor FAGONABARRAGA.

ASSISTEIXEN també: els Regidors senyors MARTINEZ FRAILE,

(\ rJs;ERRATOSA, CERNUDA, VIDAL i BLANCH, els Delegats de Se r-v e í

s ,

I V s'enyora COSTA i senyors ANGELET, BAS, CASTELLTORT i MARTI,
el Coordinador. senyor MATA, el cap del Gabinet Tècnic, senyor BO

TELLA, el cap d 'Unitat, senyora RAVENTOS i el cap del Departament,
senyor SAEZ.

Es aprovada l'acta de la Reuni6 anterior, amb el següent afegi
t6, al capdavall del primer paràgraf: "Actua como a Secretari, delegat
per la Secretari� general, el cap de Departament, senyor PARCERISA

JAUMA".

La PRESIDENCIA obre la reuni6 i, a manera d 'introducci6 al

punt primer de l'Ordre del Dia, demana a la Comissi6 que adopti .. �

el mètode de treball i el ritme que calgui per tal que el Programa de

1981 es pugui aprovar dintre d'aquest mes.

Després es refereix a noves converses que es tindran amb les

Caixes d'Estalvi per tal de puntualitzar el grau de participaci6



d'aquestes en la financiaci6 de l'esmentat Programa, tenint en compte
circumstàncies sobrevingudes que han disminuit el nivell de recursos

prestables inicialment previst per aquelles.

A continuaci6 intervé el senyor BOTELLA anunciant que tot

seguit farà arribar a cada Area uns comentaris a fi de que tothom -

pugui valorar l'execuci6 del repetit Programa i explica la sistemàtica

adoptada en els documents que s'han ddst r ibu ït referents al mateix

tema.

Amb relaci6 a les baixes assolides com a resultat de les' lici

tacions efectuades, el senyor SERRATOSA manifesta que, a parer

seu, els corresponents recursos alliberats haurien de r-e s tar i. irnrne

diatament disponibles per a finançar nous projectes, sense esperar a

la liquidaci6 total de ls projecte s dels quals procedeixen.

Com sigui que ,el tema suscita opinions oposades, la Comis

si6 DECIDEIX demanar a la Intervenci6 de Fons un informe sobre la

normativa legal aplicable al supòsit plantejat.

El senyor BOTELLA d6na contestaci6 a temes més puntuals
que li s6n plantejats amb relaci6 a les diferents Arees, com és ara

Ja
o coincidència en la numeraci6 de partides en la de Sanitat, degut

,

vançar variacions que encara no han anat al Plenari.
. \

\ .

G.. El senyor SERRATOSA, incidentalment, insisteix en el perill
,¡ \J congelar les baixes de licitaci6, i el senyor PU JADAS, abl1:ndant en
¡.

aquest parer, suggereix la creaci6 amb aquelles d'un fons per a aten

dre obres desertes una vegada adaptades a .la situaci6 actual.

"

Amb relaci6 a l'Area núm. 1, De s cerit r-a Ií.taa.c í ó i .Pa r-t ic Ipa c í.ó ciut�
dana, es farà arribar informaci6 que actua Iit z í la que figura en el d�
�ment distribuit, com també un detall, Districte per Districte, de la

previsi6 de 39 milions per a pavimentaci6, dernarrat pel senyor PUJA -

DAS. Quant a la núm. 2 Finances, el senyor ANGELET manifesta que
les previsions estan totalment consignades, mentre que respecte a la

núm. 3 Sanitat, el senyor MARTI diu que ho estan en un 54 per 100,
el que es pot qua lí.fí ca r de satisfactori, sobretot si es té en compte

que el més complicat, que és elaborar el projecte tècnic, està fet en

un 98%, motiu pel qual es pot felicitar PArea d'Obres Públiques.

La PRESIDENCIA .demana a la Corní s s
í

óque , com a mètode

operatiu, aquesta concentri la seva atenci6 en les previsions que que
den per fer en tote s le s Arees ( és a dir, les que no ténen x en

l'Estat d'execuci6) veure si s6n realitzables i com es compaginen
amb el que volen fer per a 1981.

2



El senyor VALLVERDU observa que queden en el capítol
d'adquisici6 de sòl per a ús escolar un total d'uns' 270 milions -

pendents de consignar, i a la pregunta del senyor PUJADAS, de -

si aquestes -p reví s íons estan lligades amb els plans del Ministeri,
,la PRESIDENCIA Ià avinent que ca lcte.ni.z.. terx-eny_r.dis.p_onibJ.e'¡'iI a��"_&".¿-;" ... .:-:.;¡,..,_,,,, .. :¡,_>�

menys un any per endavant amb relaci6 a la programaci6 de cada
escola en concret. Amb relaci6 ...__ al":��:-. conjunt del tema, la Co
missi6 DECIDEIX que, sense e spe rar la.:·jinmediata reuni6, es

vehiculi un a.nex que expliciti -c om e stà cada una de le s actuacions
en matèria d'Urbanisme.

I d'acord amb aquesta òptica, prossegueix l'examen del

Programa de 1980, en el curs del qual el senyor BAS d6na

compte de la situaci6 de les p reví.s
í

cns de mobiliari d'escoles,
el President, dels terrenys no completament lliures per a aques
tes, procedents de la gesti6 de la Corporaci6 ant e r

í

or , amb re:
laci6 a les que moltes adjudicacions es féren sense previa con -

su lta al Districte, segons que fa avinent el senyor VALLVERDU.

El senyor PRADAS s'estèn sobre els problemes dels pro
jectes que afecten a l'Area de Cultura ( Sala Bernat Metge, Audi
tori, Carpa polivalent, convent dels Angels, Sal6 Diana, Museu -

Picas so, etc.)

La PRESIDENCIA es refereix' als problemes que afecten
l'Area d'Urbanisme ( Pati Llimona, la Ceca, illa de la Mercè, -

Fossar de les Moreres, cases carrer Canet, can Caste1l6, Fort
Pienc, etc)

I essent l'hora expressada en l'encapçalament, el senyor
PRESIDENT suspèn la reuni6 després de convocar la seva repre
sa per al proper dia 21, dimarts,. .a i le s i ee-i matí, tot agratnt
la col. laboraci6 dels presents.

3



COMISSIO INFOfu�TIVA DE PLANIFICACIO

l PROGRAJ.'1ACIO

Reunió del dia 21 d'abril 1981

Núm. 4/1981

Lloc: Saló del Consolat de Mar

Comença: a les 10,40 d�l matí

Es suspén: a les 12,35

CONCORREN: El President de la Comissió, Tinent d'Al
calde senyor Josep M. ABAD l SILVESTRE, els Regidors vocals
senyors COMALRENA, PONSETI, -_ SERRA �_ARTI, HUMET i PUJADAS.

ASSISTEIXEN - també: els Regidors senyors SERRATOSA i
CERNUDA, el Cap del Gabinet Tècnic de Programació senyor
BOTELLA.

, r.
! \ /\
\ V
\

EXCUSEN llur assistència el Regidor senyor VALLVERDU
i l'Interventor de Fons senyor PAGONABARRAGA.

Actúa de Secretari, per delegació de la Secretaria
General, el Cap del Depart�ment seny�r NAVARRO.

Es aprovada ltacta de la reunió anterior.

La PRESIDENCIA obre la sessió i concedeix la paraula
al Conseller :Regidor de l' Ar e a d' Obres Públiques senyor SE
RRATOSA que exposa l'estat d'execució del Programa d'Actua
ció pel que fa a la seva Area, actualitzant i detallant les
dades consignades a l'estat resúm confeccionat pel Gabinet-
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Tècnic de Programació, així com donant els aclariments i -

puntualitzacions demanades pels merobres de la Comissió. En

particular fa esmén de les norobroses subhastes -entre elles

les de pavimentació i clavagueram- que queden desertes per
falta de licitadors com a consequencia de les ràpides ele

vacions de preus. Es refereix també a les obres del Túnel

de la Rovira: la conclusió de l'obra civil de�én de la so-'

lució glohal.al problema del Consorci de TGnels objecte
de converses amb la Generalitat i el Ministeri d'Obres Pú

bliques i els accessos fins al carrer Dante haurien de. rea:";'

litzar-se dins de l'any 1981.

Respecte de les platjes del Poble Nóu indica que
està prevista la prollongació dels col.lectors de Barceló,

Bogatell' i Poble Nou amb tres espigons de defensa de tempo
rals, aspecte aquest últim que és objecte d'estudis tècnics

per part del Ministeri esmentat.

El senyor BOTELLA informa, per la seva part, de l'es

tat d'execució de les obres en les Arees de Protecció ciu�
tadana i Serveis Socials. l amb relació amb la primera., el

senyor CERNUDA planteja la qüestió de la conservació del -

material . ..mo.v.i.L_per . .pa.rt. _dels .
..B..o.mhe...r:.s_i_._la.._Guardia._Urhan,a ,.:�,��"

senyalant el millor tractament que segons sembla, rebén els

vehicles utilitzats de manera habitual per una mateixa

persona.

,Recollint aquestes indicacions i a proposta de la -

PEESIDENCIA, la Corn.í s s í.ó disposa es comuniqui al: Delegat -

de Serveis corresponent la decisió de que els esmentats Cos

sos e s t.ud.ïf n la més racional utili tzació del seu material,
en especial dels veh{cles, per tal de millorar la seva con

servació tenint en compte �quest aspecte de les persones
-

�

que poden utilitzar un mateix vehicle.

El senyor SERRA MARTI es refereix a la situació dels

projectes de l'Area de Serveis Municipals. l el senyor BO

TELLA exposa la de la resta de les Arees.

�V\
\ '- \\ -,

\
'. \
\

Conclós aquest punt, el se�yor SERRATOSA planteja
ampliament la qüestió de la possible utilització de la

quantitat sumplementària obtinguda del prèstec de 100 mi -

lions de dòlars com a conseqüencia de la superior cotitza
ció d'aquesta moneda.

\

La PRESIDENCIA considera que aixó es una qüestió que

per les seves repercusions en els altres Programes s'ha

d'estudia� dins d'un plantejament global de la financiació

dels diferents Programes municipals i per tant suggereix -

que sigui objecte d'una propera reunió- de la Comissió de

dlcada exclusivament a aquest punt i a la que es podría
invitar al senyor ALCALDE i al Tinent d'Alcalde de Finances.
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Així es decideix, fixant, en principi a tal fi la
dada del proper dia 29 del corrent, dimecres. a les 10 -

del matí.

Seguidament el senyor PRESIDENT suspén la reunió
a l'hora expresada en l'encapçalament.

--._-----



COMISSIO INFORK�TIVA DE PLF�IFICACIO

l PF.OGRAMACIO

Reuni6 del dia 12 de maig de 1981.

Nïim : 5/198)_

Lloc: Sa16 del Conselat de Mar

�omen�a: a 3-quarts de dotze del mati

Acaba: a 2 quarts d'una-

CONCORREN: L'Alcalde de la Ciutat, Fxcm. senyor

Narcis SERRA l SERRA, que presideix fins a les i2,20 -

hora en que s'absenta i és substituit en, la presidencia

pel Tinen.t d'Alcalde senyor Josep M. ABAD l SILVESTRE,

Els regidors vocals, senyora MASGORET i -s enyo rs VALLVER,

DU, PUJADAS, TRUÑO, BtTENO, COtA..ALRENl'l... , PONSETI, HUMET i .

SERRA MARTI, i el Cap de Departament senyor PARCERISA -_

JAUMA, qui exerceix de Secretari,per delegaci6 de la Se

cretaria general.

ASSISTEIXEN també: els Regidors senyors MARTINEZ

FRl\ILE, MILLANS, RAHOLA, SERR_:l\TOSA; SOLE SABARIS, OCTA

VIO r SOLDEVILA, els Delegats de Servei, senyora COSTA

i senyors ANGELET, BENACH', BAS, CASTELLTORT, i,MARTI, -

el Coordinador de Serveis, senyor ARJl...11BrTRC, el Cap del

Gabinet Tecnic, senyor SOTELLA, el Director de Serveis,

senyor ACEBILLO i el Cap de Departament, senyor Sl'l�Z.

EXCUSEN llur assistencia: els ,Regidors senyors PONS

MARTI JUSMET, SALA l 0E SEMIR.



Es aprovada l'Acta de la reunió anterior, en la

que es fa ,coristar l'assistència, per error omesa, del

Regidor senyor ]'ftJ._RTINEZ FRAILE e

Després de contestar algunes interpel.lacions pun

tuals sobre el �ateix tema,el senyor ALCALDE s'acomia

da de la Comissió a l'hora indicada en la capçal�ra i

passa a exercir-ne la Presid�ncia el senyor ABAD.

OBerta la reunió, el senyor ABll_D, a tall d' intro

ducci6, manifesta que, en aquest moment, el procés
del Programa ¿'Actuació municipal ha assolit ja a tra

vés de la seva analisi i discussió per Arees i Distric

tes, un notable grau' de definició, 'quant a les actua

cions,previstes.

- , "

Els dubtes han sorgi t, pera, pel que fa.La nostra,

capacitat de cobertura financera d'aquelles previsions.

Aquesta circumstància i l'especial conjuntura eco

nòmica actual han portat a demanar-al senyor ALCALDE.

,que il.lustri la Comissió sobre les perspectives ac

tuals de la Programació municipal.

El senyor ALCALDE fa una exposició ampla i deta

llada de les opcions possibles, en aquest moment, en

materia de finançament, centrant-les en les possibili
tats qtie ofereix el cr�dit de les Caixes, a les quals
no podem però, pressionar excessivament.

El Programa, pera, ha de marxar'endavant fins a

completar tots els tramits que es puguin fer compati
bles amb -anar treballant per a assegurar-ne la dota

ció financera adient.

La PPESIDENCIA, mena, tot seguit la deliberació

2



al tractament concret del punt númc 2 de l'Ordre del

Dia, aro� vista a fer operatives les precedents dire�
trius de l'l'.lcaldía, i en aquest senti.t, la Comissió
DECIDEIX que el divendres vinent: a) les Arees hagin
fet un informe raonat sobre les propostes dels Dis -

trr í.c t.es que els concerneixin lb) practicar les al tes

i naixes del Programa de 1980 que calgui, i e) veure

en el Programa de 1981 quines sont les ;'.puntes a es-

. capcar
"

o passar, per raons de coherència al de 1980,
com també fer la deguda regularització dels "deutes"
mutus inter-Areeso

I, essent l'hora expresada-en l'encapçalament, -

el senyor PRESIDENT aixeca la reunió i convoca de nou

la Comissió, en principi, per al proper dimecres dia

20, a les 10 del matí.



GOMISSIO DE PLANIFICACIO l PROGRAMACIO

Reunió del dia 20 de maig de 1�981

Núm. 6/1.981

LLoc� Sa16 del Consolat de :Mar •.

Comença. a 2/4 d'onze del matí.

Acaba •. a 1/4 d'una del migdia.

CONCORREN: El Vicepresident primer de la ComissiÓ,
se!l_yor Jordi VALLVERDL1 l GDIENO, que presideix, en .absèn
cia del titular, senyor Josep M. ABAJ) l SILVESTRE; els.-..Re
gidors vocals, senyqra MASGORET i senyors PUJADAS,-. TRUNC,
CO:MA.L,"tffiNA, PONSETI, HOl1IET i SERRA ]/f_ART!; i -el· cap de De

partament, senyor PARCERISA JAUMA, qui actua èn qualitat
de Secretari delegat per· la Secr�taria general.

ASSISTEIXEN també: els Regidors, senyors MILLANS,.
SERRATOSA i VITIAL; els Delegats de Serve i, senyora COSTA i

senyors ANGELET, BENACH,BAS i !vIARTI, el cap del Gabinet Tèc..,.,�

nie de Pr9gr.amació, senyor BOTELLA, el de Departament se!l�or.
SF�Z i l'Assessor d'Area, senyor TOLDRA.

Es aprovada IrActa de la Reunió ��terior.

El senyor BOTELLA prèn Itts de la paraula i, referint
se al que fou decidit en la reuni6 anterior, manif'esta q_ue
les qüestions f'onamerrtaLs a concretar són, en síntesi:

a) tot el tema del Programa d'Actuaci6 de 1.980 que, essent

finançat amb l t emprèstit ezr. dòlars, l' escreix del canv í, de

divises té una clara aplicaci6 al mateix Program� del vo
lum corresponBnt, xifrable en uns 1.500 milions de ptes· i
b) l'altre tema és ládequaci6 del projecte de Progr.ama de
1.981 a le� noves realitats de la fi���ciació, que obliga
ran 2. reduil'-ne La x:i..fra ·total a 8. 000 mil':'or� è.e ptes •

..

_Els problema, doncs, es doble, prossegueix el senyor
BOTE� per una banda, quL�a destinació donem als 1.500 mi

li.?� de nova disJ?o�ici6� i, per una altra, amb quin criteri
r'e caaxem les prevlslons· Ja estructurades i informades del
Programa de 1.981. A�uesta serà doncs, la tasca que nroposa
a la reuni6 d' avui.

- .....



En quant al primer punt es presenten tres blocs pos
sibles per a 1L"'1a ampliació del Programa de 1.980 e a ) IlTapar
forats" en el Programa de 1.980, per causa d'haver treballat
amb unes dis"ponilnlitats netes de les partides del P.U. de
1.979 superiors a les :r:eals b) Atendre actuacions urgents
que afecten a la necesaàr ía continuïtat de determinades

obres, i c)Atendre regularització de "deutes" inter-arees
i manques de recursos derivades de nassar a "economiesll
indegUdament els imports de detèrmiñades dotacions d'in
versi6.

El senyor BOTELLA glossa cada un dels anteriors ex

trems L�dicant que,pel que fa al reajustament del P�ograma'
de 1.981, tenint en com�te la història de la seva formaci6,
en.la seva opini6 s'hauria de fer una rebaixa proporcional1
per tal de no caure en la discrecionalitat.Per contra, l'am�

pliaci�: del Programa de 1.980 s ' hauria de realitzar en

funci6 de les urgències i del reequilibri,estudiats cas per
cas.

El senyor PUJ.ADAS pregunta si les obres del PIES

que estan executades es corresponen amb el contingut d'a
quest Pressupost i� a la seva J?etici6 es prèn nota de de-
manar a Intervencio es facilit� a l'esmentat Regidor un

Estat d' execuc í.ó del. repetit· Pressupost.

El debat subsegüent té per objecte analitzar la for-·
ma de fer operativa lt.ampliacip del Programa de 1.9.80" i,
de manera especial moltes intervencions es refereixen a

retornar, en quant als "deu'te s " mutus inter-àrees', a la
situació inicial.

-

-:
-

:.,.
.

En particular la PHESIDENCIA demana que consti. en .

acta �ue la. distribuci6 de l'increment de recursos deri
vat del canvi del dòlar hauria de contemplar com a primera
prioritat el"tapar els forats"del Pro�ama. de 1.980, la
regularització dels "préstecs" entre arees i compensar do
tacions perdudes per operacions cancel.ladore� practicades
a Intervenci6, per error. També interessa la �RESIDENCIA
es determini en quin periode es podrà portar a efecte a�ues-,
ta primera prioritat, l'import global de la qual s'estima
proper als 500 milions de ptes.

El senyor BOTELLA manifesta que el treball es sols
de dificultat administrativa, ja que el tràmit polític sols

requereix una e.M.p. extraordinària i un Consell Plenari on

s 1 hi pugui encabir.

Acte seguit es fa un repàs, Area per Area de les con-

.
cernides per aquesta primera atenció prioritària, a cada unà

d'aquelles, i el senyor SER..B.ATOSA, després de fer 1L.�s cál
culs de les xifres que s'han anat dient; estima que s'ha

sobrepassat la xifra global abans establerta.

El senyor BOTELL� proposa, per consegüent, fer tu�

reuni6 per tal de reordenar les prioritats, i la PRESIDENCIA
manifesta que la dificultat es resoluble si el repartiment
es fa amb reajustaments, proposta �ue la Comissi6 INFOm��
FAVORABi,BM2NT •

El senyor SE��TOSA demana que es doni soLuci6 al
problema de la manca de dotació d'uns 500 milions de ptes.
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per a atencions de conservació d'edificis., que, suprimidaa.el Pressupost Ordinari i passada a l'extraordinari, no
ha pogut operar l'any actual ja que ens movem. en �� Pres-
supost prorrogat i aquest no admet transferències, segons
Intervenció.

Tot seguit es passa a tractar·del segon dels dos
punts enunciats pel cap del GabL�et, es a dir la metodolo
gia per a adequar el Prngrama ja format de 1.981 a les no
ves xifreS. de finançament.Després d'algunes intervencions,la. PRESIJJENCIA resumeix els parers exposats i, a proposta
seva , la Comi�si6 DITOillvlA. FAVORABLDflENT que es faci per ca
da Area un reajustament de les seves previsions, reduïnt
l'import global en un ·10 per 100 aproximadament i, �3 ve
gada practicat torni a la'Comissió per a la decisi6 defini
tiva que correspongui •

.àmb relació a 18, mat e íxa qüestió, el senyor SERRATOSA
manifesta que es detecta un imprecisió en les previsions
d'Urbanisme, a les que manca la indicaci6 del tipus d'obra
i a vegades l'import, dades totes elles.,per a llur identi
ficaci6 als efectes de practicar les operacions de reajus
tament expressades, completament necessàries i q_ue la Comís--
s í.ó DECIDEIX: s t indiquin expr-e s samerrt ;

.

I, a l'hora esmentada en l'encapçal�nt, la PRESIDEN�
CIA aixeca la reu_�i6 i la convoca de nou ner al divendres
proper, dia 22 a les quatre de la tarda i-lloc que serà L�-
dícat en la convocatòria expressa que es cursarà.
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CONCORREN:: El Tinent d'Alcalde senyor Josep M. ABAD .

l SILVESTRE, Prêsident de.la Comissi6; els Regidors vocals,
senyora MASGORET i senyors VALLVERDu, BORRELL, PUJADAS, HU
MET i COMALRENA, i el cap de Departament, senyor PARCERISA

JAUMP., que -ac tua com·a Secretari·,-,;·per:··delega.c±·Ó-�'"'d-e·-la S�e·cre.;..'-= ' ..'-"_'"

taria general.

ASSISTEIXEN també: els Regidors, senyors'MILLANS,SE
RRATOSA VIDAL,BLANCH,SANCHEZ JULIACHS i SOLDEVILA; els �e
legats àe Servei, senyora COSTA i senyors ANGELET,BAS,CAS
TELLTORT i MART!, els Coordinadors de Serveis, senyprs
ABUaflIDRO i �illTA, el cap del Gabinet Tècnic, senyor BOTELLA,
el Director de Serveis, senyor LUMBIERRES i l' Interventor
municipal� Fons, senyor PAGONABfu�GA.

E� aprovada l' Acta de la reunió anterior.

Oberta la reunió, el senyor BOTELLA té l'us de la parau
la per a exposar el tèma de les modificacions introduïdes en

el Programa di .Ac'tuac í.ó de 1.980 i les correla:tives en el
Pressupost que el finança i que és obje.cte de l' Ordre del
Dia.

COMISSIO DE PL�NIFICACIO I PROGruuv�CIO

Reunió del dia 22 de maig de 1.981

Núm. 7 /1.981

Lloc. Saló del Bon Govern.

Comença. A 1/4 de cinc CE la tarda.

Acaba. A 1/4 de sis.

El senyor BOTELLA es retrotreu als origens de l'es
mentat Programa, recordant com la seva financiaci6 quedà
en definitiva partida entre el Pressupost especial d'Urba
nisme i el Pressupost Extraordinari d'Inversi6 1.980, el
qual, per bbvies raons d'apressament, estava format per
avantprojectes sols recolzats en valoracions dels seus im-

ports,estimatives.
.

La formaci6 posterior dels projectes definitius
s'ha traduït, lògicament, en variacions, en més o en menys,
en els esmentats imports que el Programa ha de recollir al
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'.# .;.-
••

s-Ó,

.�':'� . "',,"�.::' ....�.,.>
..: .....

-,

- -.'
...

- ,

._". ",-.-"_ -

...

__
: .:-



Per la seva banda, i �uant a la traducci6 comptable
en les previsions del Pres$upost �ue finança el Programa,
el senyor INTERVENTOR manifesta que ni es produeix alte
ració global de l'equilibri des�eses-recursos en l'esmen
tat Pressupost, ni això s'esdevé tampoc a nivell de totes
i cada una de les Arees de Serveis concernides, quan aquells
canvis al:asten la dotació demés d'una partida. Per conse

güent, les modificacions o bé es compensen mutuament les
altes i baixes en l'interior de cada partida, o bé les al
tes en una partida es neutralitzen amb les ba íxes en una al-·
tra, motiu pel qual no hi ha, afe�ix, al seu parer,incon
venient en les referides modificacions programàtiques;i pres�
supostàries, que queden INFORMADES FAVORABLE�ffiNT.

I, essent l' hora expressada en l' encapçalament., la
PRESIDENCIA aixeca la reuni6, regraci��t als presents la
seva col.laboraci6.

2

prendre la seva configuració definitiva, amb la particulari
tat de que, ni s'alteren les dotacions de cada Area ni l'equi
libri final del Programa, en la seva globalitat, fent avinent f .
però, que les modificacions de que es tracta avui no ténen
res a veure amb les que caldrà fer per ampliaci6 del Progra
ma, com a resultat de l'escreix de recursos induït pel nou
canvi pesseta/dòlar i que serà objecte d'una altra reuni6 de
la Comissió.

Acte seguit té lloc un debat molt participat en el que
els representants de les diferents Arees comproven les res

pectives previsions en el document que s'els ha facilitat i
demanen �ariments i es practiquen rectificacions puntuals
si s'escau, en el mateix.


